
 

Je nutné ve Francii znovu zpochybňovat jadernou energii?  

„Naše investice na obnovitelné zdroje energie je téměř nulová“ 

„Přestaňte klamat lidi: obnovitelné zdroje energie jsou návnada“ 

Corrine Lepage: 

Mluví se o „energetické směsi“, ale je to nesmysl. Jsme zcela nukleární, s trochou 

elektřiny z vodních elektráren (kolem 14%) a obnovitelných zdrojů energie (méně než 1%). 

Obnovení jaderné energie bylo provedeno zejména Evropským tlakovodním reaktorem (EPR) 

z Flamanville a dnes možná reaktorem z údolí Rhôny. Výsledkem je, že máme zpoždění, 

nemáme průmyslová větrná odvětví jako na sluneční energii. Když požádáme EDF
1
, aby 

podpořil obnovitelná odvětví, odpoví, že nemůže zároveň financovat své tlakovodní reaktory 

a konkurenci. Rovnice tedy nefunguje. To je to, co vysvětluje volbu, kterou nechávají zemřít. 

Schválně používám toto slovo, fotovoltaická odvětví, kvůli tomu, co udělali minulý měsíc, že 

změnili všechny pravidla hry tím, že zatajili cenu nákupu pro projekty s více než 1 000 kW a 

snížili ji, co se výroby týče.  Tahle ta politika, od té by bylo potřeba upustit. Upustit od toho, 

že považuje Francii za Čínu, kde není veřejný názor, žádná demokracie a kde se lidé musí 

podřizovat. Tohle není život!  
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1 EDF – Électricité de France; Elektřina Francie 


